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Caroline Dieker 
Kommunstyrelsens ordförande  

 
Datum: 2023-09-19 
 

 

Svar på interpellation om ”Budget för 2024” 
 

Siv Pettersson (S) har i en interpellation ställt frågor om den av kommunfullmäktige fastställda 

budgeten för 2024. 

Ordningen i Askersunds kommun är att kommunfullmäktige fastställer nämndernas ekonomiska ramar 

och enkelt uttryckt hanterar nämnderna därefter sina verksamheter och det som kommunfullmäktige 

beslutat att nämnderna ska göra inom den tilldelade ramen. Med det sagt, det finns ingen ”man” som 

gör saker, det är nämndernas solidariska ansvar att genomföra det kommunfullmäktige beslutat. 

Jag vill även påpeka att det finns ett sakfel i Siv Petterssons interpellation, den antagna budgeten 

innehåller 250 tkr mindre i anslag till kommunstyrelsen, inte 190 tkr som Siv anger. 

Svar på frågor: 

Hur tänker man göra för att genomföra de förslag som skiljer den antagna budgeten från styrets? 

Nämnderna upprättar under hösten sina verksamhetsplaner och budgetar där de beskriver och 

budgeterar för den verksamhet som ska genomföras. Besluten fattas under november/december. I 

besluten kommer framgå ”hur man tänker göra”. Förvaltningarna har sedan till uppgift att verkställa 

nämndernas beslut. 

När kommer man att börja rekryteringen av speciallärare? 

Barn- och utbildningsnämnden har ännu inte beslutat om sin budget och verksamhetsplan för 2024 

varför jag inte kan besvara frågan. Vidare är det inte min uppgift att föregå nämndens beslut. Jag 

uppmanar Siv att bevaka frågan genom nämndens 2:e vice ordförande Ronny Larsson (S). 

När kommer man hantera frågan med fotvårdsterapeut så att fotvårdsterapeuten finns på plats till 

årsskiftet? 

Socialnämnden har ännu inte beslutat om sin budget och verksamhetsplan för 2024 varför jag inte kan 

besvara frågan. Vidare är det inte min uppgift att föregå nämndens demokratiska beslut. Jag uppmanar 

Siv att bevaka frågan genom nämndens 2:e vice ordförande Erik König (S).  

När kommer utbildningar i vårdsvenska kunna vara i gång och hur ska dessa bedrivas? 

Socialnämnden har ännu inte beslutat om sin budget och verksamhetsplan för 2024 varför det inte går 

att besvara frågan. Vidare är det inte min uppgift att föregå nämndens demokratiska beslut. Jag 

uppmanar Siv att bevaka frågan genom nämndens 2:e vice ordförande Erik König (S). 

Hur ser planerna ut för aktiviteter för de äldre på särskilda boenden? Viktigt för dem det berör att 

aktiviteterna kommer i gång direkt efter årsskiftet.  

Socialnämnden har ännu inte beslutat om sin budget och verksamhetsplan för 2024 varför det inte går 

att besvara frågan. Vidare är det inte min uppgift att föregå nämndens demokratiska beslut. Jag 

uppmanar Siv att bevaka frågan genom nämndens 2:e vice ordförande Erik König (S). 
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Vad tänker man göra med det arvoderade uppdraget vilket inte längre är finansierat? 

Jag har tolkat frågan som att frågan avser det arvoderade uppdraget som oppositionsföreträdare även 

om det inte framgår av frågan. Det finns inget beslut i kommunfullmäktige om att det arvoderade 

uppdraget ska tas bort. Det framgår inte heller av det aktuella budgetförslaget att besparingen avsåg 

arvode till oppositionsföreträdare. Det finns ingen möjlighet för kommunstyrelsen att besluta om att ta 

bort ett arvode som kommunfullmäktige har beslutat om. 

Socialdemokraterna, Centerpartiet, Vänsterpartiet och Miljöpartiet har i sin budget, utan att peka ut 

specifika besparingar, minskat kommunstyrelsens budgetram med 190 tkr samt underlåtit att skjuta till 

60 tkr avsedda för datorer till åk 6 vilka återfanns i vårt budgetförslag. Eftersom man inte heller pekat 

ut att investeringen i datorer inte ska göras så innebär det att kommunstyrelsens verksamhet i realiteten 

är underfinansierad med 250 tkr. Det betyder således att kommunstyrelsen kommer behöva genomföra 

besparingar i den befintliga verksamheten. Vilka åtgärder som behöver vidtas för att kunna nå en 

budget i balans beslutas av kommunstyrelsen i slutet av året i budget och verksamhetsplan för 2024.  

Jag vill eller kan inte föregå kommunstyrelsens demokratiska beslut. Siv Pettersson (S) är ordinarie 

ledamot i kommunstyrelsen så det finns all möjlighet till delaktighet i beslutet om budget och 

verksamhetsplan för kommunstyrelsen 2024.  

 

 

 

Caroline Dieker (M) 

 

 


